
Taylor & Francis 在 7月份將舉辦1 場免費的線上講座 (英文)，歡迎將此訊息分享給您的同事、學生或任何對此主題
有興趣的研究學者們!
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Excellence in Peer Review: How to be an effective Peer Reviewer
卓越的同儕評審: 如何成為有效的審閱者

 
Date: 17 July 2024
Time: 4.30pm – 6.00pm (GMT +8)
Registration link: https://register.gotowebinar.com/register/8235404104564527448
 
Speaker(s):

Sandhya Gopi, Team Lead – Content Review, Taylor & Francis
Priya Dixit, Senior Team Lead, Taylor & Francis

 
What to expect?
Whether an article can be accepted or not depends on the opinions of the reviewers. However, even
experienced reviewers may not always be clear on what to focus on during the peer review process. So, we
hope that you can participate in this training, regardless of whether you are the author or the reviewer.
 
Here, we have summarized the opinions of various experts to help you sort out various aspects that need to
be understood during the peer review process. Including:
 

An overview of the different types of peer review
The responsibilities of a peer reviewer
What are the reviewers focusing on in peer review
Ethical concerns in peer review

 
We offer certificates to participants who complete the workshop.
 
If you would like the opportunity to gain further experience as a reviewer and establish closer connections
with journals, after attending this workshop, you can become a member of the Taylor & Francis Talent Pool.
 
一篇文章能否被接受取決於審稿人的意見。然而，即使是經驗豐富的審稿人也未必清楚在同儕評審過
程中應該注意什麼。因此，無論您是作者還是審稿人，我們都希望您能夠參加本次講座，並對您有所
助益。
我們在此總結多位專家的意見，幫助大家整理同儕評審過程中需要瞭解的各個面向。包括：

同儕評審種類簡介
作為審閱者的責任
同儕評審中審稿者關注的重點是什麼
同儕評審查中的道德問題

 
我們將頒發證書給完成此講座的參與者。
如果您希望有機會獲得更多作為審閱者的經驗並與期刊建立更緊密的聯繫，參加本次講座後，您可以
成為 Taylor & Francis 人才庫的成員。

 
謝謝!
 
Best Regards,
 
Sophie Pan 潘姿亦
Assistant Manager, Sales Support, Journals
Taylor & Francis Group.
Room 1403, 14F, No. 205, Sec. 1, Dunhua S. Rd., Da’an Dist., Taipei 106446, Taiwan (R.O.C.) 
106446 台北市大安區敦化南路一段 205 號 14 樓 1403 室
Tel: +886 2 2778 7900 ext:23
Web: www.tandfonline.com
E-mail : sophie.pan@tandf.com.sg
*目前為彈性上班制, 若需來電, 請於週一撥打*
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